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Fan de foarsitter 
 

‘It keatsen is fanút de histoarje sterk op it plattelân. It draagt by oan beweging en 
ferbining, wichtige saken yn dizze tiid. Dêr kin it keatsen him yn ûnderskiede. Fierder 
moatte we bygelyks oandacht ha foar it takomstbestendich meitsjen fan it keatsen. 

Der binne útdagings foar de takomst’. 
 

Met dit citaat van Coos Veltman, de nieuwe voorzitter van de KNKB, wil ik het 
kaatsseizoen 2022 openen. In dit citaat noemt Veltman een aantal kenmerken van 

het kaatsen die de afgelopen jaren duidelijk zichtbaar zijn geweest binnen onze 
kaatsvereniging.  Tussen de lockdowns en maatregelen door hebben wij ons in 

Easterlittens kunnen onderscheiden door een mooi kaatsprogramma te organiseren. 
De hoofdklasse in 2020, het NK 35+ voor heren en dames en natuurlijk de Santema 
Oosterhoff partij. Al deze partijen hebben ondanks de Corona gewoon door kunnen 

gaan. Dit hebben we met zijn allen voor elkaar gekregen. Littens op de kaart! 
 

De verbinding en beweging kenmerkt ook het kaatsen in Easterlittens en de 
afgelopen jaren kunnen we trots zijn op de prestaties van onze kaatsers die in de 
dames en de heren categorie meedoen in de top van het kaatsen. Waar een klein 

dorp groot in kan zijn, zowel op het veld als daarbuiten. Menig keer hebben we met 
elkaar een mooie overwinning kunnen vieren. 

 
Zoals het er nu voorstaat gaan we een volledig kaatsseizoen draaien zonder 

beperkingen en zonder 1,5 meter. Hoe fijn is dat! Voor het komende seizoen staat er 
weer een volle agenda klaar, de wedstrijdcommissies zijn weer ingedeeld en we 

starten binnenkort met het peloten in de federatie. Alles weer als vanouds en dat is 
toch best bijzonder na twee jaar Corona. 

 
Graag jullie aandacht voor de wedstrijden waar keurmeesters nodig zijn, dit jaar 

hebben we alvast jullie namen gekoppeld aan de partijen. Wij vragen jullie om even 
de indeling te bekijken en eventueel te ruilen met iemand als het niet past om te 
keurmeesteren. Met elkaar hebben we een gedeelde verantwoordelijkheid op dit 

punt. 
 

Binnenkort weer LOS! Hierbij wens ik jullie, namens het gehele bestuur, een prachtig 
mooi kaatsseizoen toe. Een seizoen zonder blessures, zonder Corona en zonder 

beperkingen. Veel plezier en graag tot zien op het kaatsveld! 
 

Groetnis, 
Keimpe Koldijk
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Nijsgjirrigens 
 

Nog niet opgenomen in het e-mail bestand? Voor het ontvangen van de 
digitale nieuwsbrief en ander informatie kunnen leden hun e-mail adres 

doorgeven aan het bestuur: info@kvonderons.nl 

 
 

Tijdens evenementen en wedstrijden kan er digitale media worden 
vastgelegd. Deze foto’s en video’s gebruiken wij voor verslaglegging en 

promotie op website en Facebook. Als dit niet gewenst is dan kan dit worden 
aangegeven bij het bestuur. Dit kan persoonlijk of via info@kvonderons.nl 

 
 

Wij zijn op zoek naar iemand die voor de kaatsclub aan de slag wil met het 
opnieuw vormgeven van onze website www.kvonderons.nl . De website kan 

gemaakt worden met behulp van Wordpress. Wie zou dit voor ons willen 
doen of hierin willen ondersteunen?  

 
 

In deze editie van het Griene Boekje zijn het jaarverslag en de notulen van de 
algemene ledenvergadering opgenomen. 

 
 
 

 

mailto:info@kvonderons.nl
mailto:info@kvonderons.nl
http://www.kvonderons.nl/
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Competitiekaatsen senioren 
 
Wanneer? Iedere maandag vanaf 2 mei 2022.  
 
Hoe laat en voor wie? Om 19.15 uur. Voor alle niveaus of voor wie 

wil leren kaatsen. 
 
Puntentelling Aantal eersten en tegen eersten worden per 

persoon bijgehouden. 
 
Organisatie Dirk Jorritsma 
 
Bijdrage leden  Om 19.15 uur aanwezig zijn. 
 Opgave (vóór 18.30 uur) via Whatsapp groep:     

Competitiekaatsen KVOO   
 Natuurlijk zo vaak mogelijk aanwezig zijn ���� 
 

Muorrekeatse! 
Er is op dit moment geen vaste muurkaatsavond of competitie 

muurkaatsen. Het bestuur vraagt zich af of het een idee is om dit op te 
zetten. Graag jullie reactie! 

Indien een muurkaatscompetitie gewenst is dan graag een berichtje naar 
het bestuur via info@kvonderons.nl of via de app. 

 
Een muurkaatsclinic volgen? Informeer ook dan even bij het bestuur. 

 
. 

 
 
 
 
 
 
 

mailto:info@kvonderons.nl
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Federatie Jeu de Pelote teams 2022 
 
Kaatsvereniging Onder Ons komt met 2 teams uit in de Jeu de Pelote 
competitie van de federatie. Aanspreekpunt van de teams: 
 
Littens 1   Jochum Bouma   
          
Littens 2  Rene Faber   
        
Dames Littens  Helaas in seizoen 2022 geen dames peloteurs  
 

 
 
 
 
 
 

Afhalen en terugbrengen afdeling shirts 
 
Lolkje verzorgt al vele jaren het tenue van alle afdelingswedstrijden van onze 
club. Daar zijn wij als bestuur zeer mee ingenomen. Voor het komende 
seizoen gelden de volgende afspraken:  
 
 De afdelingsshirts voor het Federatiekaatsen op vrijdag kunnen 

vrijdags tussen 12.00 – 13.00 uur worden afgehaald bij Lolkje. Direct 
na afloop wedstrijd weer terugbrengen bij Lolkje. Bij regenachtig 
weer graag de kleding niet buiten neerzetten, maar persoonlijk later 
langsbrengen. 
 

 Voor de overige wedstrijden geldt dat de afdelingsshirts op vrijdag-, 
zaterdag- of zondagavond tussen 19.30 uur en 20.30 uur afgehaald en 
weer gebracht kunnen worden bij Lolkje. Per afdelingspartuur haalt 1 
kaatser de shirts, broekjes en trainingspakken op en deze zorgt 
ervoor dat de spullen ook weer op de juiste tijd worden ingeleverd. 

Bedankt voor jullie medewerking! 
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Jaarverslag k.v. Onder Ons 2022 door Dirk Jorritsma 
 

Beste keatsfreonen, 

Laten we beginnen met het stilstaan bij de mensen die niet meer onder ons zijn: 
Evert Heeg en Douwe van der Molen. 

De laatste keer dat we hier zaten was 5 maart 2020. Op dat moment hadden 
we niet verwacht dat we twee vreemde, maar toch ook bijzondere kaatsjaren 
tegemoet zouden gaan. Laten we terug kijken op de afgelopen twee jaren. 
Normaal gesproken zou het kaatsseizoen beginnen begin mei, maar helaas was dat 
niet mogelijk. Vrij snel werd al duidelijk dat het organiseren van ledenpartijen, KNKB 
wedstrijden en andere wedstrijden zoals het IFK Jeu de Pelote en de federatie Jeu 
de Pelote competitie niet waren toegestaan. Gelukkig kwam halverwege mei de 
KNKB met de toestemming om wél te mogen kaatsen, alleen dan niet in 
wedstrijdverband. Wij beschouwden competitiekaatsen als trainingspartijtjes 
waardoor er weer gekaatst kon worden in Littens. 

Het trainen van de jeugd mocht gelukkig wel doorgaan. De trainingen werden 
gegeven door Pier met hulp van Thomas. Op de achtergrond ondersteunde Teuny 
Piersma de beide heren. Allen dank voor het enthousiast maken en blijven houden 
van onze jeugdleden voor deze mooie sport. 
 
In juli kwam het verlossende woord vanuit de overheid, er mochten weer 
wedstrijden georganiseerd worden. Dit betekende dat er weer ledenpartijen 
georganiseerd konden worden. Na een ledenpartij in juli volgde medio augustus 
een ouder-kind partij met aansluitend een nachtkaatspartij voor de senioren. Het 
werd een gezellige kaatsdag met veel enthousiaste kinderen en ouders. 
Het meest bijzondere in 2020 was het organiseren van een Heren Hoofdklasse. Na 
dagen van voorbereiding, was op 23 augustus 2020 de grote dag. Vanuit alle hoeken 
kregen we veel positieve reacties op de organisatie. Nogmaals dank aan alle 
vrijwilligers die ons in de aanloop naar en gedurende dag hebben geholpen bij het 
neerzetten van een fanatische dag. 
 
Na amper bijgekomen te zijn van de Heren Hoofdklasse stond een week later de 
Santema-Oosterhoff partij op het programma. Deze KNKB partij voor de 
schooljongens en -meisjes zorgt altijd voor een hoge opkomst. Uiteraard waren 
beide families aanwezig om de wedstrijden te volgen. Een week later stond er voor 
onze leden de laatste ledenpartij op het programma. Dit werd een mooie partij met 
een mooie opkomst en na afloop een gezellige BBQ ter afsluiting van het seizoen. 
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Voor de kaatsvereniging was het seizoen na de laatste ledenpartij ten einde, echter 
nog niet voor Margriet Bakker. Zij had eind september nog de Dames PC op de 
wedstrijdagenda. Op basis van de loting was de kans aanwezig dat de twee 
topfavorieten elkaar zouden gaan treffen in de finale, en zo geschiedde. In de finale 
waren Margriet en haar partuur niet opgewassen tegen het andere toppartuur en 
pakte Margriet een tweede plaats op deze editie van de Dames PC. 
 
Ook in 2021 is het seizoen iets later gestart dan normaal gesproken. Ook hier 
waren eerst geen ledenpartijen mogelijk, maar wel het competitiekaatsen was 
toegestaan. Met een enorme opkomst de eerste paar keren was duidelijk te zien 
dat men toe was aan een leuke en gezellige activiteit. 
Vanaf medio juni was het weer toegestaan om ledenpartijen te organiseren. Direct 
na dit bericht organiseerde het bestuur een ledenpartij met een hoge opkomst. 
Later in het seizoen had een wedstrijdcommissie bedacht om te gaan Teatsen. 
Jaren geleden werd dit ook wel eens georganiseerd, maar was het enthousiasme bij 
lang en na niet zo hoog als nu. De kaatsers gaven aan dit wel vaker te willen doen. 
Voor het eerst in de geschiedenis van de KNKB werd er een NK35+ heren en dames 
georganiseerd en wel door KVOO en wel op 31 juli 2021. Helaas was er niet 
voldoende opgave bij de 35+ dames, dus helaas kon dit NK niet doorgaan. De dag 
begon met niet heel goed weer, maar naarmate de dag vorderde werd het weer 
beter. Na een spannende finale tussen Leeuwarden & Morra Liossens, was het 
Leeuwarden die de eerste editie van het NK35+ heren wist te winnen. 
Woensdag 4 augustus 2021 zal voor velen van ons een memorabele dag blijven en 
in het bijzonder voor Erwin Zijlstra. Hij wist op deze dag de PC te winnen, samen met 
zijn kaatsmaten Gert Anne van der Bos en Taeke Triemstra. Ook werd hij die dag 
gekroond tot Koning van de PC. De huldiging vond plaats in Littens, waar binnen een 
zeer korte termijn van alles werd geregeld om er een mooi feestje van de kunnen 
maken. 
 
Partytenten gingen over de straat, muziek en een koets werden geregeld. Het werd 
een feestje tot in de late (of vroege) uurtjes. Ook dit jaar werd er voor de jeugd een 
ouder- kindpartij georganiseerd en ’s avonds voor de senioren het nachtkaatsen.    
Bij beide een zeer mooi opkomst met een gezellige afsluiting met een BBQ. 

Op de laatste woensdag van augustus kaatste Margriet Bakker haar laatste Dames 
PC. Ze had eerder dat seizoen aangegeven om te stoppen met kaatsen op het 
hoogste niveau. Helaas kwamen Margriet en haar partuur niet verder dan een 
derde plaats, maar kan ze wel terugkijken op een mooie carrière in het kaatsen en 
werd dan ook onder luid applaus afgezwaaid van het kaatsveld in Weidum. 
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Eind augustus vond de jaarlijkse Santema Oosterhoff partij plaats. Met een nog 
hogere opkomst dan in 2020 werd het een lange maar mooie kaatsdag. 
Vanzelfsprekend waren beide families weer vertegenwoordigd en hebben ze genoten 
van deze dag. 
 
Op 4 september 2021 had KVOO voor het eerst sinds de winst in 2019 de kans om 
de titel van het NK te verdedigen, nadat het NK in 2020 niet door kon gaan. Na een 
aantal spannende omlopen wist Littens de finale te behalen waar Minnertsga de 
tegenstander was. Doordat de heren, Simon, Erwin & Jochum er al 5 omlopen op 
hadden zitten en de zon een vervelende rol begon te spelen, werd het een 
eenzijdige finale en ging Minnertsga er met de winst vandoor.  
 
Uiteraard zijn wij als bestuur ontzettend trots op de heren na het behalen van de 
tweede plaats. 
 
In oktober 2021 hebben we het seizoen afgesloten met middag muurkaatsen in 
Franeker. Met een zeer grote opkomst werd dit een gezellige middag met 
aansluitend een diner. Na het diner werden de competitieprijzen en het schild 
uitgereikt en werden enkele vrijwilligers nog even extra in het zonnetje gezet. 

Dan nog wat wist-je-datjes: 

• De kaatsmuur bijna wekelijks gebruikt wordt, ook in de winterperiode. 
• In de komende twee jaar weer het NK35+ georganiseerd wordt door KVOO. 
• Gezocht wordt naar iemand die een nieuwe website wil bouwen. 
• Voor Thomas Bouma de trainingscursus weer is begonnen. 
• Erwin Zijlstra in 2022 kaatst met Gert Anne van der Bos en Teake Triemstra. 
• Simon Zijlstra in 2022 kaatst met Hessel Postma en Thomas Dijkstra. 
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Wedstrijdagenda k.v. Onder Ons 2022 

 
 

  Opgave via:    - Een persoon van het bestuur is aanwezig bij de loting 
  Wedstrijdcommissie óf   - Eerstgenoemde op commissielijst is aanspreekpunt 
  info@kvonderons.nl   - Indien verhinderd dan graag zelf met een ander ruilen 
  Jeugd: opgave via jeugd Whatsapp 

 
Wedstrijdcommissies k.v. Onder Ons 2022 

 

mailto:info@kvonderons.nl
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Federatie competitie Jeu de Pelote 2022 
 
Littens 1:  

 
 

Littens 2: 
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Rooster vrijwilligers KNKB partijen 
 

NK 35+ Heren en Dames Zaterdag 16 juli om 10.00u 
 
Wedstrijdleiding:   Bestuur k.v. Onder Ons 
 
Clubscheidsrechter:   n.v.t. 
 
Keurmeester:   Bestuur  

Rene Faber, Auke P., Sjouke, Sicko, Simon P. 
Zijlstra, Gosse, Paul, Bauke, Jentje, Harriette, 

    Bindert, Sandra 
 
     
Perklizzen:   vrijdag 15 juli om 18.30u  
Wie: Bestuur en bovengenoemde vrijwilligers 
 

Santema-Oosterhoff Partij Zondag 28 augustus om 10.00u 
 
Wedstrijdleiding:   Bestuur k.v. Onder Ons 
 
Clubscheidsrechter:   Houkje Zijlstra, Keimpe Koldijk 
 
Keurmeester:   Bestuur  

Rene Feenstra, Sietse, Gerrit Minne, Andries, 
Bokke H., Jacob, Jochum, Sjoerdsje, Margriet,  
Bindert, Paulus 

 
 
Perklizzen:   Zaterdag 27 augustus om 18.30u  
Wie: Bestuur en bovengenoemde vrijwilligers 
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Kransenrooster 2022 

 
 
 
 

 

Datum   Draaiers 

Mei    
26 Donderdag Hemelvaartpartij Wybrich Wynia 

   Senioren en jeugd Ynskje vd Wal 

   Marjan vd Wal 

Juni   
 

11 Zaterdag Ledenpartij + jeugd Helga Folkerts 

    Anneke Bouma 

    Teatske Kaastra 

Juli   
 

17 Zondag Ledenpartij + jeugd Catalina Koldijk 

    Metsje Bruinsma 

    Sjoerdsje de Groot 

      Gea Bouma 

Augustus   
 

20 Zaterdag Agrarische partij Anneke Bouma 

  Ouder-kind kaatsen zachte bal Antje Boschma 
  Senioren Nachtkaatsen/zachte bal Maria Stremler 

   Jeugd 2 kransen/ Senioren 3 kransen Wilna Holwerda 

    

28 Zondag Santema-Oosterhoff partij Tryntje Heeg 

  6 Kransen (jongens-meisjes)  
September   

 
4 Woensdag Merke partij (zachte bal) Annemarie Tinga 

   3 kransen Wybrich Wynia 

    Jantine Rijenga 

Groen kan via het bestuur geregeld worden.  
Bovenste naam is aanspreekpunt. Bloemen mogen 

zelf geregeld worden (Coop) of via het bestuur. 
 

Namens de k.v. bedankt voor jullie support! 



 

 14 

Notulen algemene ledenvergadering 17 maart 2022 
Aanwezig bestuur: 
Keimpe Koldijk, Dirk Jorritsma, Houkje Zijlstra, Pier Piersma en Durk Bouma 
 
Aanwezige leden/ereleden: 
Thomas Bouma, Monique Jorritsma, Hijlco Broersma, Sandra Baer, Ruben Bonhof, 
Evert Rodenhuis, Jantine Reijenga, Jentje van der Wal, Jacob de Groot, Auke Pieter 
Frankena, 
 
Opening en berichten van verhindering: 
Voorzitter Keimpe Koldijk opent om 19:32 de vergadering en wenst iedereen welkom 
na in 2021 geen algemene ledenvergadering te kunnen houden. Een speciaal welkom 
is er voor erelid Evert Rodenhuis. Verder blikt de voorzitter even kort terug op de 
afgelopen twee jaren. 
 
Afwezig met kennisgeving: 
Jelle Jan Rodenhuis, Sjouke de Groot, Sjoerdsje de Groot, Coby Akkerman, Jochem 
Bouma, Paul de Groot, Catalina Koldijk en Tryntsje Heeg. 
 
Mededelingen en ingekomen stukken 

• ALV KNKB komt op punt 12 op de agenda. 
• Ruben Bonhof vanaf zal vanaf het seizoen 2022 werkzaamheden verrichten als 

materiaalman; 
• 2022 is het jubileumjaar van de KNKB en zij zullen op 18 juni 2022 een jubileumpartij 

gaan organiseren; 
• Bondsbureau te Franeker is versiert met foto’s van winnende PC partuur 2021 (Erwin 

Zijlstra, Teake Triemstra en Gert-Anne van der Bos) 
• De website van KVOO is uit de lucht, gelukkig werkt de email wel weer. Het bestuur is 

nog op zoek naar een websitebouwer 
• Griene Boekje: volgt in april. Er wordt nog even gewacht op het wedstrijdschema van 

de Jeu Pelote Federatie Littenseradiel 
 
Vaststellen agenda 
Agendapunten worden met de vergadering doorgenomen en de agenda wordt door 
de vergadering vastgesteld. 
 
Notulen jaarvergadering 2020 

• Vraag van Hijlco Broersma: In de notulen wordt geschreven over nieuwe 
wedstrijdshirts, wat is hier de status van? Het wordt een actiepunt voor 2022 en 
zal gepresenteerd worden in 2023 
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• Opmerking van Evert Rodenhuis: De hoepels voor de kransen kunnen wel weer 
aangeboden worden om op te halen. Graag publiceren op de diverse kanalen. 

• Vraag van Evert Rodenhuis: Federatie Competitie Littenseradiel, wordt dit ook 
groter omdat we nu ook onder andere gemeenten vallen? Nee, hier zal geen 
wijziging in plaats vinden, het blijft conform de oorspronkelijke gemeente 
Littenseradiel. 

• Opmerking van Hijlco Broersma: derde bord prijswinnaars KVOO moet nog 
aangevuld worden over de afgelopen twee jaren. Overigens geeft Evert 
Rodenhuis aan dit al bij meerdere bestuursleden te hebben aangegeven. 
 

De notulen van de jaarvergadering 2020 worden na het doornemen en de bespreking 
van de hiervoor genoemde zaken vastgesteld door de vergadering. 
 
Jaarverslag 2020 & 2021 
Secretaris Dirk Jorritsma heeft het jaarverslag geschreven en neemt het verslag met 
de vergadering door. De hoogtepunten over de jaren 2020 en 2021 worden, samen 
met enkele foto’s in de presentatie, besproken en de eindklasseringen worden even 
benoemd. Tevens nog enkele “wist je datjes”. De voorzitter bedankt de secretaris 
voor het samenstellen van het jaarverslag over de afgelopen twee jaren. 
 
Hijlco Broersma heeft nog een tweetal aanvullingen voor het jaarverslag 2021: 

• De 2e plaats van Margriet Bakker 2e plaats op de dames PC 
• Margriet Bakker is eind 2021 gestopt met kaatsen 

 
Bovenstaande punten zullen door de secretaris nog aangevuld worden in het 
jaarverslag.         De vergadering verleend decharge over het jaarverslag. 
 
125-jarig jubileum 

• De bedoeling is om in 2023 (het jubileumjaar) de nieuwe kaatsshirts (zowel 
afdeling als de witte shirts) te gaan presenteren; 

• er wordt door het bestuur een jubileumcommissie opgezet. Er hebben zich al 
twee kandidaten aangemeld, namelijk: Jochem Bouma en Paul de Groot. De 
commissie mag nog wel wat uitgebreid worden en het bestuur vraagt of er meer 
kandidaten zijn. Jantine Reijenga en Monique Jorritsma bieden zich vrijwillig aan 
om toe te treden tot de jubileumcommissie; 

• Het NK35+ staat in ieder geval voor juli 2022 weer gepland, maar de bedoeling is 
om nog een partij naar Littens toe te halen. Er is contact geweest met de KNKB 
om een hoofdklasse te krijgen, echter heeft de KNKB nog geen toezegging 
kunnen doen. Het doel is om een hoofdklasse heren en dames te kunnen 
organiseren in het jubileumjaar. 
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Financieel jaarverslag van de penningmeester 
De penningmeester Pier Piersma deelt het financiële verslag aan de aanwezigen uit. 
De penningmeester neemt het verslag met behulp van het scherm met de 
aanwezigen door en vult nog enkele zaken voor de duidelijkheid aan. 

• Vraag van Evert Rodenhuis: BV Sport brengt huur van het veld mogelijk ook 
in rekening bij de voetbalvereniging VVO. Het zou zonde zijn is dat er 
tweemaal betaald wordt voor hetzelfde stukje grond. Handig om even 
contact op te nemen Albert Jonker hoe dit precies zit; 

• Vraag van Jacob de Groot: is iedereen ingeschreven bij de bond? Nee, alleen 
de actieve kaatsers. De niet actieve kaatsers zijn aangemerkt als donateur; 

• Vraag van Hijlco Broersma: neemt de afdracht van de contributiegelden 
richting de KNKB toe? Nee, blijft zo (toelichting volgt bij punt ALV KNKB) 

• Vraag van Evert Rodenhuis: Wordt het ballenkanon nog wel gebruikt? Nee, 
hier zit volgens het bestuur een storing in. Staat wel op de agenda om in 
2022 te proberen het kanon weer in gebruik te gaan nemen. 

 
De vergadering verleend decharge over het financiële beleid. 
 
Verslag kascommissie 
De kascommissie bestaat dit jaar uit Jentje van der Wal en Paul de Groot en hebben 
met een kritische blik de boekhouding over de afgelopen twee jaren beoordeeld. Alle 
stukken werden van te voren tot in detail aangeleverd. De hoeveelheid geld in de kas 
werd nageteld en de banksaldo’s werden gecontroleerd. Wel is er gesproken over de 
hoeveelheid geld die binnen de vereniging aanwezig is. Mogelijk dat de vereniging 
eens na kan gaan hoeveel geld er noodzakelijk is om financieel gezond te zijn. 
Overigens geeft het bestuur aan dat er ook deel is gereserveerd voor het jubileum in 
2023. Eindconclusie vanuit de kascommissie: de penningmeester past goed op 
financiën van de vereniging. De kascommissie heeft akkoord gegeven op de financiële 
stukken. 
 
Jentje van der Wal treedt af als lid van de kascommissie en wordt bedankt voor zijn 
diensten. Auke Pieter Frankena biedt zich aan als nieuw lid van de kascommissie en 
de vergadering geeft hiervoor akkoord. 
 
Jeugdzaken 
Pier Piersma doet verslag over de jeugd. 
Eigenlijk is er nog niet heel veel over de jeugd te vertellen. De bedoeling is dat vanaf 
komende zomer weer op de maandag de trainingen weer plaats zullen vinden onder 
leiding van Pier Piersma en Thomas Bouma. Thomas Bouma is nog bezig met zijn 
opleiding tot kaatstrainer, echter door een blessure ligt dit tijdelijk even stil. 
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Overigens is K2 inmiddels afgerond, K3 start naar alle waarschijnlijkheid in september 
2022 weer. 
 
Verder doen op dit moment de jongste jeugdleden (8 stuks) de wintertraining in 
Winsum. Voor de komende weken gaan Jantine Reijenga en Pier Piersma de verdere 
lijnen van het jeugdkaatsen uitzetten. 
 
Afgelopen jaren zijn de oudere jeugdleden naar de federatiewedstrijden geweest. 
Pier Piersma is zelf ook even bij één van die partijen aanwezig geweest om bij de 
jeugdleden een kijkje te nemen. Een aantal hebben zelfs een prijsje weten te pakken 
bij de federatiewedstrijden. 
 
Ten slotte wordt de federatiecompetitie voor de jeugd nog even benoemd. Het zou 
mooi zijn als er een partuur samengesteld kan worden. Jantine Reijenga gaat hierover 
nadenken en zal hier samen met Pier Piersma mee aan de slag. Een coach is al 
geregeld, namelijk Thomas Bouma. Hij moet namelijk voor zijn opleiding tot 
kaatstrainer ook uren maken als coach. 
 
Federatie- Littenseradiel (jeugd en Jeu de Pelote) 
Voor de jeugdfederatiewedstrijden is een agenda samengesteld. Woensdag 23 maart 
2022 vindt een vergadering plaats voor de deelnemende verenigingen aan de 
jeugdfederatie. Hier wordt de agenda definitief vastgesteld. 
 
Voor wat betreft het Jeu de Pelote: binnen de Jeu de Pelote federatie zullen een 
tweetal herenteams deel gaan nemen. Op dit moment vindt nog een inventarisatie 
plaats voor wie er mee willen doen. Helaas is er ook in 2022 geen damesteam 
mogelijk. Er waren 2 dames die zich aangemeld hadden en 5 dames die op de 
reservelijst wilden. Het bestuurd heeft dan ook geen damesteam aangemeld. 
 
Bestuurszaken 
Doordat er in 2021 geen jaarvergadering heeft plaatsgevonden, zijn er in maart 2022 
een drietal aftredende bestuursleden. Aftredend per maart 2021 en herkiesbaar: 
Keimpe Koldijk Aftredend per maart 2021 en herkiesbaar: Pier Piersma Aftredend per 
maart 2022 en herkiesbaar: Dirk Jorritsma 
Er hadden zich geen tegenkandidaten aangemeld, waardoor de vergadering het 
unaniem eens tot herbenoeming van de bestuursleden. 
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ALV KNKB 
Voorstel 1: Jentje van der Wal geeft aan het oprichting van een aparte stichting wat 
twijfelachtig is, echter door bestuursstructuur met een tweetal bestuurders vanuit de 
KNKB wel deels gedekt. Het bestuur voegt nog even toe dat uit de toegestuurde 
stukken vanuit de KNKB ook blijkt dat het met een aparte stichting eenvoudiger zou 
zijn om bijvoorbeeld subsidies en sponsoren te werven specifiek voor het  
jeugdkaatsen. Verder is de vergadering voorstander van dit voorstel. 
 
Voorstel 2: Hijlco Boersma: De KNKB moet niet te veel mee bemoeien met de “wilde” 
kaatspartijen. Vanuit de vergadering wordt tevens aangegeven dat er geen 
lidmaatschap nodig moet zijn om aan te melden voor de niet KNKB partijen. Alles in 
een overzicht is prima, maar vrijheid moet gewaarborgd worden. Verder is 
vergadering voorstander van dit voorstel. 
 
Voorstel 3: De vergadering is voorstander van dit voorstel. Het is algemeen bekend 
dat de KNKB agenda vast zit in beton. Echter zouden verenigingen zoals KVOO / 
Reduzum, na het organiseren van een heren hoofdklasse in 2020, in de toekomst 
weer de kans moeten krijgen. 
 
Voorstel 4: De vergadering is voorstander van dit voorstel. Mooie en 
toekomstgerichte oplossing en een vermindering van administratieve 
werkzaamheden voor de verenigingen. 
 
Voorstel 5: De vergadering is voorstander van het voorstel at een evenredige 
wedstrijdverdeling een richtlijn wordt. 
Hijlco Broersma: ik ben in een drietal dorpen lid van een vereniging, echter de KNKB 
hanteert dat ieder lid van een vereniging ook afdracht betaald. Dit betekend dat er 
van mij driemaal afdracht naar de KNKB plaats zou moeten vinden. Hier zou de KNKB 
iets aan moeten doen. 
 
Andere zaken voor de Algemene Ledenvergadering van de KNKB: 
Hijlco Broersma: Er zijn mensen lid van een vereniging zodat zij het blad ‘De Keats’ 
driemaal per jaar kunnen ontvangen. Echter is de laatste editie door de KNKB even 
snel in de vorm van artikelen digitaal gedeeld via de website van de KNKB. 
Attentiepunt voor de ALV van de KNKB. 
 
Afvaardiging namens KVOO naar de Algemene Ledenvergadering van de KNKB: 
Keimpe Koldijk. Indien mogelijk gaat Houkje Zijlstra met Keimpe Koldijk mee naar de 
vergadering. 
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Rondvraag 
1. Vraag van Sandra Baer: Is het mogelijk dat door Pier Piersma aan het begin van 

het seizoen een soort training te geven voor de seniorenleden? Hier komt Pier 
Piersma aan het begin van het seizoen even op terug. Hij is wel bereid om dit op 
te pakken. 

2. Vraag van Monique Jorritsma: Waarom zijn niet alle foto’s van de prijswinnaars 
van de ledenpartijen van 2020 & 2021 gedeeld via bijvoorbeeld Social Media? 
Niet alle foto’s waren in het bezit van het bestuur/beheerders van de 
Facebookpagina. Is wel een actiepunt voor 2022 om hier meer mee te gaan doen. 

3. Vraag van Evert Rodenhuis: De KlussenKlup Littens gaat binnenkort de telegrafen 
opnieuw verven. Gaat het bestuur de verf halen of moet Evert dat even doen? 
Het bestuur geeft aan dat Evert dit zelf de verf wel mag regelen en indien er hulp 
vanuit de vereniging benodigd is dit even aan te geven 

4. Vraag van Evert Rodenhuis: Gaat er binnenkort een gesprek plaatsvinden met de 
eigenaren van de woning aan It Plein 3 in verband met de overstekende heg? 
Deze is mogelijk te hoog en steekt mogelijk te ver over. De lijnen van het Jeu de 
Pelote veld zijn op dat stuk nauwelijks nog zichtbaar. Jentje van der Wal, namens 
de IFK Jeu de Pelote commissie geeft aan dat zij hier zelf ook al over nagedacht 
hebben. Wel wordt nog opgemerkt dat het niet alleen voor het IFK Jeu de Pelote 
van toepassing is, maar ook voor de Jeu de Pelote competitie. 

5. Opmerking van Jentje van der Wal: Het IFK Jeu de Pelote zal plaatsvinden in de 
laatste twee weken van juni 2022, waarbij de finale op 1 juli 2022 plaats zal 
vinden. De vergunning is binnen, echter was dit zonder slag of stoot. De 
gemeente gaf aan ook een COVID-plan aangeleverd te willen hebben. 

6. Vraag van Keimpe Koldijk aan IFK Jeu de Pelote competitie: In 2023 bestaat het 
IFK Jeu de Pelote 25-jaar, willen zij ook deel uitmaken van het 125-jarig jubileum 
van de vereniging? Er is wel even kort over gesproken binnen de commissie, maar 
het voelt alsof de 20e editie van het IFK nog maar net geleden is. Het zal dus geen 
onderdeel uitmaken van het 125-jarig jubileum van de vereniging. 

 
Sluiting 
De voorzitter sluit na de rondvraag de vergadering en bedankt de leden voor haar 
komst. Verder wenst hij een ieder een mooi en sportief kaatsseizoen toe en nodigt de 
leden uit voor een consumptie beneden in ‘Herbergh Het Wapen van Friesland’. 
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Bestuur van kaatsvereniging Onder Ons Easterlittens 
 

Voorzitter    Penningmeester 
Keimpe Koldijk   Pier Piersma 
06 455 84 161    0517 – 851 976 
  
Wedstrijdsecretaris  Secretaris 
Houkje Zijlstra   Dirk Jorritsma 
0517 – 342 150   06 – 274 76 884   
 
Wedstrijdsecretaris  Commissie lid jeugd 
Durk Bouma   Jantine Feenstra-Rijenga 
06 – 487 040 42   06 – 413 02 315 
  

  
     
IFK Jeu de Pelote commissie 

 
Jochum Bouma   Jentje van der Wal 
Rene Faber   Jelle Jan Rodenhuis 
Coby Akkerman   Sietse Rodenhuis 
 

Contributie 2022 
 
Contributie senioren (17 jaar en ouder)   € 30,- 
 
Contributie jeugd     € 30,-* 
       *Jeugdleden eerste jaar gratis lid 
 
Deelname competitie      €  0,- 
 
Donateurs Jeugdfonds    vanaf € 10,- 
 
IBAN nummer: NL05 INGB 0003 4133 60 
t.n.v. kaatsvereniging Onder Ons 
 

info@kvonderons.nl 
 

mailto:info@kvonderons.nl

